

Distr.: General 15 February 2021

Chinese

Original: Arabic

大 会

安全理事会 第七十六年

第七十五届会议

议程项目 37

中东局势

2021 年 2 月 8 日黎巴嫩常驻联合国代表给秘书长和安全理事会主席的 同文信

奉我国政府指示, 谨随函转递 2021 年 1 月期间以色列侵犯黎巴嫩主权次数统计摘要(见附件)。*

请将本函及其附件作为大会第七十五届会议关于中东局势的议程项目 37 下的文件分发为荷。

常驻代表

大使

阿迈勒•穆达拉里(签名)

^{*} 仅以阿拉伯文和英文分发。





2021 年 2 月 8 日黎巴嫩常驻联合国代表给秘书长和安全理事会主席的同文信的附件

Statistical table of Israeli violations committed during the month of January 2021

In January, 142 Israeli violations of Security Council resolution 1701 (2006) occurred, as follows: 68 air violations, 43 sea violations, 30 land violations and 1 other violation.

Air violations								Total violations,
Military jet	Reconnaissance	Helicopter	Total	Sea violations	Land violations	Other violations	Total violations	previous month
				Violation of Lebanese territorial waters, directing of searchlights, sounding of warning sirens and firing of flare shells and percussion bombs	Pointing weapons at Lebanese territory; firing of smoke bombs and flare shells; gunfire; explosions heard in the occupied Shab'a Farms; abduction of a herder; pointing a tank cannon; violation of the Blue Line; crossing the technical fence; carrying out work in Lebanese territory (areas to which a claim was maintained)	Deployment of a drone that did not violate Lebanese airspace		
26	42	-	68	43	30	1	142	211

2/2 21-02042